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Art. 44 RvO vragen 
Kabelschades in de Gemeente Venlo bij graafwerkzaamheden 
 
Venlo, 16 augustus 2022 
 

 
Geacht college, 
 
In toenemende mate vinden er kabelschades plaats tijdens graafwerkzaamheden binnen de 
Gemeente Venlo. Dit wordt mede veroorzaakt door meer graafwerkzaamheden dan voorheen 
wegens de aanleg van glasvezelkabel binnen de gemeente. Ook, of juist, vinden bij deze 
graafwerkzaamheden naar verhouding meer graafincidenten plaats. 
Bij recente graafwerkzaamheden voor het vervangen van o.a. gasleidingen, in opdracht van Enexis, 
zijn ook veel graafschades veroorzaakt door de uitvoerende aannemer. 
 
In de nieuwsuitzending van Omroep Venlo op 4 april jl. sprak het college bij monde van wethouder 
Peters dat graafschades vooral te wijten waren aan de vele graafwerkzaamheden en dat sprak Enexis 
in een reactie tegen.  
 
De VVD-fractie maakt zich hier zorgen om en wil graag samen met het college onderzoeken hoe en 
waar de werkprocessen verbeterd kunnen worden. 
Hiervoor heeft al enig overleg (mondeling en schriftelijk) plaatsgevonden tussen ondergetekende en 
een ambtenaar van de gemeente Venlo. De zorgen zijn ondanks deze constructieve overleggen 
echter nog steeds aanwezig. 
 
CROW 500 richtlijnen gelden voor diverse partijen in de graafketen. Deze richtlijnen zijn niet alleen 
richtlijnen, maar ook harde afspraken tussen partijen. Hiervoor verwijzen wij u graag naar de website 
van GOCONNECTIT, door op deze link te klikken  
 
De VVD-fractie heeft de volgend vragen: 
1) is het college op de hoogte van onze contacten tussen ambtenaar en de VVD? 
2) Is het college van mening dat zij het uiterste doet om schades te voorkomen door geheel conform 
de Richtlijnen Voorkomen Graafschade CROW 500 te werken? 
3) Is het college van mening dat er voldoende controle plaats vindt op de werkzaamheden en zo ja, 
hoe ziet het college dan de situatie waarbij Enexis, uit eigen beweging, mankracht inzet op 
werkzaamheden bij glasvezel om schades aan het netwerk van Enexis te beperken?  
4) De VVD-fractie wenst graag een volledig en helder beeld, waar onze gemeente aan voldoet en 
waar niet, conform de richtlijnen, zoals beschreven op de aangegeven site van GOCONNECTIT. Is het 
college bereid om de Raad dit beeld volledig ter beschikking te stellen? 
5) Indien blijkt dat gemeente niet geheel voldoet op sommige punten, vernemen wij graag welke 
(verbeter)actie hierin genomen gaat worden en indien geen actie ondernomen gaat worden, 
vernemen wij graag uw motivatie daarvoor. Is het college bereid om dit aan de Raad te rapporteren? 
6) Wat zou volgens het college, de gemeente nog meer kunnen doen dan alleen de maatregelen 
conform CROW 500 te hanteren, om te minder kabelschades te bewerkstelligen bij 
graafwerkzaamheden? 
 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD fractie 
Leon Bastiaans 

https://hulpbijcrow500.nl/crow500/?gclid=Cj0KCQjwz96WBhC8ARIsAATR250zU_aSLaXAnCvlPA7qOflbu3N20_MVA2jI4KryzU4Tb2VL61Y9umMaAlqcEALw_wcB

